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SP afdeling Arnhem
Dovenetellaan 55,
6841 EB Arnhem

E-mailadressen
fractie.sp@arnhem.nl (Fractie)
arnhem@sp.nl (Bestuur)

Bestuur SP Arnhem
06-43295486

Fractie SP Arnhem
voorzitter: Cris Lenting
c.lenting@arnhem.nl

Wethouders
Gerrie Elfrink
gerrie.elfrink@arnhem.nl 
Luuk van Geffen
luuk.van.geffen@arnhem.nl 

Hulpdienst
Telefonisch bereikbaar op 
woensdag van 19.00 tot 21.00 
op 06-28 94 72 63 
Website SP Arnhem
www.arnhem.sp.nl
webmasterarnhem@sp.nl

Bank
1599.97.608  
t.n.v. SP Arnhem 

Tribunes
Arnhem@sp.nl

Kopij inzenden
voor 5 juli aan 
floorscholten@gmail.com

Wijzigingen? 
Adres, telefoon of e-mail 
gewijzigd? Geef het aan 
ons door via 
arnhem@sp.nl

Wie?
Wat?
Waar?

De bewoners van het ouderencom-
plex Altevelt hebben de SP om hulp 
gevraagd omdat een belangrijke en 
gewaardeerde voorziening gaat 
sluiten. Het gaat om de open eettafel 
en activiteiten voor ouderen in de 
recreatieruimte in hun complex. 
Deze wordt afgesloten voor de bewo-
ners en wijkbewoners omdat er een 
andere voorziening in komt.

Na een aantal gesprekken met de SWOA 
(Stichting Welzijn Ouderen Arnhem) bleek 
dat zij bij hun voorgenomen besluit blijven 
en de ruimte een andere bestemming 
geven. De ouderen zijn terecht boos. 

Samen met de SP hebben ze handteke-
ningen opgehaald uit protest tegen deze 
beslissing. 

Maandagavond (3 juni) heeft Désiree 
Egberts, namens de SP fractie, mondelinge 
vragen gesteld over de gang van zaken. 
Er is sprake van een eenzijdige beslissing 
van de SWOA die bovendien ingaat tegen 
de beslissing om wijkgericht werken met 
voorzieningen in de buurt.

Wethouder Kok liet weten in gesprek met 
de SWOA om te zoeken naar een oplossing. 
De raad gaf aan om nog voor de zomer over 
dit onderwerp te willen doorpraten op een 
van de Politieke Maandagen.

BEWONERS OUDERENCOMPLEX ALTEVELT BOOS   

Wij zijn op zoek naar actieve leden die willen folderen in hun wijk of die foldercoördinator 
willen zijn (folderaars opbellen). Ook zoeken wij versterking voor onze hulpdienst. Daar-
voor zoeken wij mensen die het leuk vinden om andere mensen op weg te helpen als zij 
met een probleem bij ons aankloppen. Vind je het leuk om je in te zetten voor de partij? 
Neem dan contact op met Fiona Verwijs via arnhem@sp.nl of 06-43295486.

GEZOCHT: ACTIEVE LEDEN 

GERRIE ELFRINK OPNIEUW LIJSTTREKKER
Gerrie Elfrink (momenteel wethou-
der wonen, sport, Arnhem Centraal, 
Rijnboog) is op 14 mei met grote 
meerderheid van stemmen gekozen tot 
lijsttrekker voor de raadsverkiezin-
gen in 2014. Dat gebeurde tijdens een 
drukbezochte ledenvergadering. Dit is 
de vierde keer op rij dat Gerrie Elfrink 
de kandidatenlijst gaat aanvoeren. 

“Ik ben heel erg blij dat de leden van de 
Arnhemse SP mij steunen in mijn lijsttrek-
kerschap. Dat geeft me veel energie om 
samen straks de campagne in te gaan. 
Arnhem kan nóg socialer. Daar ga ik me 
voor inzetten!” Aldus Gerrie Elfrink in zijn 
dankwoord.

De ledenvergadering was de eerste van 
een reeks bijeenkomsten die in het teken 
staan van de gemeenteraadsverkiezingen 
2014. Er werd niet alleen een lijsttrekker 
gekozen maar ook een driekoppige kandi-
datencommissie, bestaande uit Floor 
Scholten, Alex Mink en Fiona Verwijs.

Deze kreeg van de leden mandaat om in de 
komende maanden de volledige kandida-
tenlijst in te gaan vullen. Alle leden krijgen 
hierover binnenkort een brief in de bus. 

“We hebben bewust voor gekozen nu al 
een lijsttrekker te kiezen, die het gezicht 
kan zijn voor de campagne waaraan we nu 
al werken.” Aldus Fiona Verwijs.

HERMAN KAISER NIEUWE BURGEMEESTER?
De Arnhemse gemeenteraad heeft op maandag 3 juni na een extra raadsvergadering 
Hermand Kaiser (CDA) aanbevolen als nieuwe burgemeester van Arnhem. Hij is daarmee 
de verwachte opvolger van Pauline Krikke, die per 1 juli haar functie neerlegt.  Kaiser is 
momenteel burgemeester in Doetinchem. De aanbeveling van de raad wordt aangeboden 
aan minister Plasterk. Hij stelt een advies op voor de Ministerraad. De nieuwe burge-
meester wordt vervolgens bij Koninklijk Besluit benoemd voor een periode van zes jaar. 
De raad hoopt dat de nieuwe burgemeester medio augustus kan worden geïnstalleerd.



Het plan van de Gelderse SP-fractie 
om 200 miljoen van de ruim 4 miljard 
Nuon-geld te investeren in sociale 
woningbouw is goed ontvangen. 
Woningcorporaties en de bouwsector 
hebben aangegeven blij te zijn met 
het plan. 

Ook een aantal partijen in Provinciale 
Staten hebben als reactie op het SP-plan 

Heb je (ruime) ervaring met boekhouden? 

Heb je enkele uren vrije tijd per maand over? 

Wil je die uren goed inzetten?  

Vind je het leuk om vrijwilligerswerk te doen?

Heb je verantwoordelijkheidsgevoel? 

Wil je lid worden van het bestuur van de SP? 

Heb je zin in politieke scholing? 

 
Dan bij jij onze man/vrouw!

 

Dit verwachten wij van jou: 

Je neemt tweewekelijks deel aan de 
bestuursvergaderingen en meldt daar belangrijke 

financiële ontwikkelingen voor de afdeling. 

Je verricht betalingen en houdt de 
boekhouding van de afdeling bij. 

Een keer per jaar doe je financieel verslag aan 
de landelijke penningmeester en aan de afdeling 

(samen met de kascommissie). 

Je houdt contact met de afdelingsvoorzitter, de 
landelijke penningmeester en de fractievoorzitter 

over de financiën. 

Van een bestuurslid verwachten actieve inzet 
voor de afdeling.

Stuur je reactie naar arnhem@sp.nl 
 dan kunnen wij je uitnodigen voor een 

gesprek. 

Meer informatie bij Fiona Verwijs, 
06-43295486

GEZOCHT: 
PENNINGMEESTER 

Rood Arnhem (de jongerenafdeling 
van de SP) gaat samen met verschil-
lende andere politieke jongerenorga-
nisaties en de verenigde studenten 
Arnhem met ondernemers en gemeen-
te in gesprek over het verbeteren van 
de korenmarkt. Ook zal de bezoekers 
van de Korenmarkt worden gevraagd 
wat zij zien als oplossingen voor de 
problemen.

De laatste jaren is de Korenmarkt voorna-
melijk negatief in het nieuws geweest. Het 
is dan ook niet verwonderlijk dat jongeren 
in Arnhem aangeven bepaalde zaken 
graag anders te willen zien. Vroeger was 
de korenmarkt alom bekend in Nederland. 
Er kwamen zelfs bezoekers uit de grote 
steden naar het bruisende nachtleven van 
Arnhem.

Helaas is van deze glorieuze tijd niet meer 
veel te zien. Er zijn verschillende pogingen 

ROOD WIL VERBETERING KOREMARKT 

aangegeven bereid te zijn om een gedeelte 
van de Nuon-gelden in te zetten om te 
crisis aan te pakken.

De Gelderse SP lanceerde zondag 2 juni 
een plan om 200 miljoen van de NUON-
miljarden van de provincie Gelderland te 
investeren in sociale woningbouw. Een 
bijdrage van 20.000 euro per woning stelt 
woningbouwcorporaties in staat 

SP-PLAN GELDERLAND BOUWT GOED ONTVANGEN 

gedaan om de Korenmarkt nieuw leven in 
te blazen met tot nog toe weinig succes. 

Daarom gaat ROOD, samen met andere 
politieke jongerenorganisaties en de 
verenigde studenten Arnhem, allereerst 
in gesprek met de ondernemers op en 
rond de Korenmarkt. Daarnaast zal ook 
aan de bezoekers gevraagd worden wat 
zij zien als oplossing voor de problemen. 
In samenwerking met de gemeente zal 
er een plan gevormd moeten worden om 
de Korenmarkt weer zijn plaats terug te 
geven die het verdient.

Wil jij ook meehelpen met het verbeteren 
van jouw Korenmarkt, vul dan de enquête 
in! Die kun je vinden via onze website. 

Vragen kun je mailen aan 
roodarnhem@sp.nl 
Daarnaast kun je je mening geven via de 
facebookpagina van comité-korenmarkt.

de komende jaren 10.000 huurwoningen te 
bouwen of te renoveren. 

Met het plan getiteld ‘Gelderland bouwt 
mee’, wil de SP niet alleen de wachtlijsten 
voor huurwoningen verkorten maar tevens 
de bouw weer op weg helpen en zo de 
Gelderse economie.

Zie voor meer informatie gelderland.sp.nl

WATERTAXI OP DE RIJN? HAALBAAR?
Bij de vaststelling van de beleidsnota 
fietsverkeer ‘Nieuwe verbindingen, nieuwe 
fietsers’ heeft de SP samen met D66 en 
Zuid Centraal een verzoek ingediend om te 
onderzoeken of een fietswatertaxi nuttig 
en haalbaar is.

Er zijn veel mensen vanuit de buurgemeen-
ten werkzaam in Arnhem. Deze werkne-
mers verplaatsen zich voornamelijk tijdens 
de spits, wanneer de wegen overvol staan. 
Het kan daarom een uitkomst zijn wan-
neer er een fietswatertaxi over de Rijn zou 
varen, om meer mensen vanuit de auto op 
de fiets te krijgen.

Daarom hebben wij het college verzocht, 
te onderzoeken of het invoeren van een 
fietswatertaxi over de Rijn , een haalbaar 
initiatief kan zijn om het fietsgebruik in en 
om Arnhem te bevorderen.

De motie werd met bijna algemene stem-
men aangenomen en wij kijken dan ook 
uit naar de resultaten e kun je vinden via 
onze website. 


